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Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej Protokół  z Komisji Rozwoju i Polityki Przestrzennej 

z dnia 27 października 2020 r. z dnia 27 października 2020 r. 

Posiedzenie komisji zdalne Posiedzenie komisji zdalne 

 Prowadzący obrady: Przewodnicząca Komisji  - Patrycja Juszczyk 

 Porządek Komisji zgodny z planem pracy 

1. Projekty  unijne  i  dofinansowanie  ze  środków  zewnętrznych  –  efekty  projektów  zakończonych,

funkcjonowanie projektów w trakcie realizacji, plany na przyszłość w tym dot. nowej perspektywy

finansowej UE i innych dostępnych środków dotacyjnych

2. Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

3. Sprawy różne : Pismo mieszkańców ul. Chmielnej i Malinowej 

 Czas trwania posiedzenia  od 15.15 do 16.20

 Frekwencja Radnych: zgodnie z lista obecności Obecnych   8 z 9, 

 Nieobecna – J. Ptaś 

 Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec 

 Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk 

 Dyrektor MOPS – Aneta Jóźwin- Rybska  

 Naczelnik Wydziału Edukacji i Polityki Społecznej – Elżbieta Bazańska – Wolska 

 Dyrektor MOSiR – Henryk Michalski 

 Dyrektor Żłobka – Jolanta Barańska 

 MZGK – Ilona Mrozowska 

Przebieg obrad: 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – witam wszystkich na posiedzeniu komisji  w formie zdalnej,

witam pana burmistrza, panią burmistrz przedstawicieli urzędu oraz jednostek miasta. W planie

naszego  posiedzenia  mamy  dzisiaj  omówienie  projektów  unijnych  i  dofinansowanie  ze  środków

zewnętrznych – efekty projektów zakończonych, funkcjonowanie projektów w trakcie realizacji,  plany na

przyszłość  w  tym  dot.  nowej  perspektywy  finansowej  UE  i  innych  dostępnych  środków  dotacyjnych.

Opiniowanie  materiałów  sesyjnych  trafił  do  nas  jeden  projekt  uchwały,  sprawy  różne  oraz  pismo

mieszkańców dotyczące ulicy Chmielnej i Malinowej. 

Zastępca  Burmistrza  Elżbieta  Dmitruk –  chciałam  panią  przewodniczącą  i  radnych  prosić  o  możliwość

omówienia na dzisiejszym posiedzeniu komisji jednego projektu uchwały, ten projekt uchwały został dzisiaj

przez  pana burmistrza  podpisany,  ponieważ  dzisiaj  otrzymaliśmy informacje  z  powiatu.  Sprawa dotyczy

zarządzania  drogami  powiatowymi  na  czas  realizacji  naszej  inwestycji  pod  nazwą  ATR-y  i  punkty

przesiadkowe.  

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – oczywiście pani burmistrz w punkcie opiniowanie materiałów
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sesyjnych  oddam  pani  głos.  Proszę  osoby,  które  miały  materiał  dotyczący  projektów  unijnych

zabrały głos, a później państwa radnych proszę o zadawanie pytań. 

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk – niestety pani naczelnik Małgorzata Skiba jest chora zacznę

może od realizacji zadań inwestycyjnych w mieście za 8 miesięcy. Największa inwestycja jest jeszcze

w fazie realizacji niestety sprawy związane z koronawirusem spowodowały, że wykonawca zwrócił

się  do  nas  z  wnioskiem  o  wydłużenie  terminu  do  31.03.2021  roku.  To  jest  14  km  ścieżek

rowerowych 3 punkty przesiadkowe i z tą kwestią jest również związany projekt zmian w budżecie.

Niestety będziemy musieli do tej inwestycji dołożyć, myślę, że pani Mrozowska wypowie się co do

szczegółów. Natomiast była cała masa dodatkowych elementów, które towarzyszyły wykonaniu tej

inwestycji,  kolizje które napotkał w trakcie realizacji  wykonawca, kwestie nasadzeń na rondach,

których  nie  mieliśmy  w  projekcie  to  były  kwestie  z  przestawieniem  słupów  komunikacyjnych  

i  oświetleniowych,  poprawienie  kanałów telekomunikacyjnych  to  też  przełożyło  się  na  terminy

realizacji. Mamy również problem z Tauronem, gdyż Tauron pracuje zdalnie od marca, więc kwestie

uzgodnień,  umów,  przesłaniem  dokumentów  sprawiają  nam  ogromne  problemy.  I  to  jest  też

tematem  projektu  uchwały,  który  do  państwa  trafił  o  dodatkowe  środki,  aby  tą  inwestycję

zakończyć. 

Ilona  Mrozowska  –  MZGK –  firma  Eurovia  zwróciła  się  do  nas  o  przedłużenie  terminu  na

zakończenie zadania ze względu na takie sprawy jakie omówiła pani  burmistrz.  Roboty trwały  

w całym mieście występowały różnorakie kolizje między innymi z Tauronem Ciepło bo w projekcie

nie były uwzględnione głębokości sieci i trzeba było przebudowywać te sieci. Wysokiej mocy kable

również trzeba było przekładać negocjowaliśmy z Tauronem , Tauron Dystrybucja wspomagał nas

materiałem, a robocizna była po naszej stronie. Bardzo dużo kolizji było na przesuwni orange, które

występują w ścieżkach rowerowych, musieliśmy również przeprojektowywać ze względu na stan

istniejący torowiska pętle na punkcie przesiadkowym brak było również w projekcie takich rzeczy

jak sytuacje wynikały z sąsiedztwa z innymi działkami, gdzie  trzeba było budować mury oporowe.

Sytuacja epidemiologiczna też tutaj również miała wpływ. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – dodam jeszcze, że przy okazji  wykonaliśmy jeszcze inne

dodatkowe roboty co przedłużyły tą inwestycje i podniosły koszty. Jednym z takich przykładów jest

droga, którą przebudowujemy między Auby a Biedronką skwer, który tam budujemy, żeby całość

tego  terenu,  który  był  objęty  inwestycją  nie  odbiegał  rażąco  od  siebie.  W  wielu  miejscach

dokonaliśmy takich dodatkowych prac, aby zachować wygląd w całości. Myślę, że przyjdzie czas,
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aby to spisać i państwu przedstawić. 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk  –  dziękuję  bardzo,  czy  państwo  do  tego  fragmentu  macie

pytania? 

Irena Owczarz – przejście na ulicy Dehnelów, czy wiadomo już czy oni naprawią tą drogę, jest takie

duże wybrzuszenie w asfalcie rozmawiałam z wykonawcami i  oni  mi odpowiedzieli,  że przez to

wybrzuszenie w jezdni nie są w stanie zrobić tych pasów. Czy Eurovia tą drogę naprawi, czy jest to

kwestia powiatu.  

Ilona Mrozowska – te przejścia będą namalowane cieńszą warstwą nie będą grubowarstwowe tej

drogi nie będziemy naprawiać bo miasto ma w planie z powiatem porozumienie na remont drogi. 

Burmistrz  Miasta  Zbigniew –  musimy te  nasze  wydatki  ograniczyć  bo zrobimy coś  za  co sami

zapłacimy jako miasto, a droga będzie remontowana być może za rok bo powiat wystąpił o środki

do rządu o remont ulicy Dehnelów. Projekt jest gotowy. Proszę tłumaczyć mieszkańcom, że jakoś

musimy wytrzymać. 

Ilona  Mrozowska –  proszę  państwa  jeszcze  rozpoczęliśmy  realizacje  Cechowni  tą  drogą  będą

poruszać się ciężkie samochody.

Irena Owczarz – ja dziękuje i rozumiem, ale żeby chociaż jakieś cienkie te pasy namalować. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk –  proszę państwa proponuję wrócić do planu pracy i omówić

resztę  projektów  unijnych.  Efekty  projektów  zakończonych  mamy  opisane  w  materiałach,

prosiłabym o omówienie  nowej perspektywy środków unijnych i dostępnych środków dotacyjnych.

Proszę bardzo o wprowadzenie . 

Wojciech  Maćkowski –  mam  dwa tematy  związane  z  ATR-ami  ,  pierwsza  rzecz  to  Katowicka  

i oświetlenie od Parku Jordan nie świeciło się światło, ulica Staszica w kierunku Siemianowic tam

prace się zakończyły, ale pozostały pachołki, które utrudniają poruszanie się. 

Ilona Mrozowska – jeśli chodzi o ulicę Staszica tam prace wykonuje Generalna Dyrekcja Dróg bo

my już skończyliśmy. 

Burmistrz  Miasta  Zbigniew  Szaleniec –  odnośnie  Staszica   robiliśmy  ciąg  pieszo  rowerowy,

Generalna Dyrekcja Dróg i Autostrad skorzystała z okazji i wykonywała montaż krawężników bo to

jest ich inwestycja. Jeśli faktycznie tam są te pachołki to proszę interweniować. 

Ilona Mrozowska –  jeśli  chodzi  o oświetlenie na ul.  Katowickiej  to wydaje mi się,  że tam były

wykonywane jakieś prace likwidacji słupa rozdzielczego może jakieś przepięcia. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – proszę państwa sprawy bieżące proszę analizować w sprawach
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bieżących.  Proszę osoby odpowiedzialne o przedstawieni  planów rozwoju perspektywy unijnej  

w perspektywie rozwoju gminy. 

Zastępca Burmistrza Elżbieta Dmitruk -  nie jestem w stanie przedstawić wszystkiego co mamy  

w  tej  perspektywie  unijnej  jeśli  chodzi  o  nasze  przedsięwzięcia  jesteśmy  na  etapie

przygotowywania  postepowania  związanego  z  rozstrzygnięciem  wybierania  wykonawcy  naszej

obwodnicy osiedla Piłsudskiego mam nadzieje, że w przyszłym tygodniu da nam się zawiesić to

postępowanie  to inwestycja  na  której  nam bardzo zależy.  Do połowy grudnia  musimy zawrzeć

umowę  z  wykonawcą  bo to  jest  warunek  przystąpienia  i  realizacji  tej  inwestycji.  Jeśli  chodzi  

o realizację Cechowni ona jest założona na okres dwóch lat będą niedogodności bo rozpoczęły się

już wyburzenia, mam nadzieję że w przeciągu kilku dni nastąpi również rozstrzygnięcie oferty na

ulice Scheiblera, wśród złożonych ofert były bardzo duże błędy w kosztorysach zwracaliśmy się do

każdego z  oferentów o poprawienie uzupełnienie. W tej chwili jesteśmy na etapie tych zwrotnych

informacji  po sprawdzeniu jeszcze raz nastąpi  rozstrzygnięcie.  Mamy już  wykonawcę w ramach

inżyniera  kontraktu.  Jesteśmy  w  trakcie  termomodernizacji  ulicy  Sportowej  podpisana  został

umowa dotycząca doprowadzenia instalacji gazowej do tych budynków i mam nadzieję, że jeszcze

w tym roku rozpoczniemy na ulicy 21 Listopada te trzy budynki. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – jeśli chodzi o plany to wiemy, że fundusze dla gmin będą 

w podobnych kwotach mamy nadzieję, że część tych pieniążków do nas spłynie czuwa nad tym

pani naczelnik, składa dokumenty w odpowiednim czasie. Czuwamy nad tym, aby ani złotówka  

w  przyszłości  nam  nie  umknęła,  abyśmy  pozyskali  znacznie  więcej  środków  niż  mieliśmy  to  

w początkowych planach. Tych środków pozyskanych mamy 130-140% więcej niż zakładano dla

naszej gminy. 

Przewodnicząca Patrycja Juszczyk – dziękuję bardzo pozostaje mieć nadzieję, że będziemy mogli

czerpać pełnymi garściami i rozwijać się dalej. Proszę państwa myślę, że ten punkt możemy już

zamknąć i przechodząc dalej . 

Ad 2 Opiniowanie materiałów sesyjnych Rady Miejskiej w Czeladzi 

Projekt  Nr  146 w  sprawie  zmiany  uchwały  nr  XVIII/233/2019  z  dnia  16  grudnia  2019  roku,  

w sprawie zmiany uchwały nr XLIII/533/2017 z dnia 27 września 2017 roku w sprawie przejęcia od

Powiatu Będzińskiego zarządzania drogami powiatowymi w zakresie pełnienia funkcji inwestora

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk  –  macie  państwo  jakieś  pytania  bo  ja  myślę,  że  tutaj  jest

wszystko jasne i  wyjaśnione w uzasadnieniu. Nie ma pytań przystępujemy do głosowania.
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Wynik głosowania: 

Głosów „ZaZa”- 7
Głosów „PrzeciwPrzeciw” –0  
Głosów „Wstrzymujących sięWstrzymujących się” - 0
Obecnych na posiedzeniu –  8

Brak połączenia z jedną z radnych 

Ad 3 Sprawy różne  

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk –  pismo  mieszkańców  ulicy  Chmielnej  i  Malinowej  jest  to

wniosek,  który  trafił  do  naszej  komisji.  Mieszkańcy  zwrócili  się  z  prośbą  o  uwzględnienie  

w  inwestycjach  miasta  ułożenia  nawierzchni  bitumicznej,  chodnika  oraz  oświetlenia  przy  ulicy

Chmielnej,  mieszkańcy  opisują  pewne  niedogodności,  które  ich  dotyczą  chciałabym  zapytać

władze, czy miasto takie plany ma związane z remontem tej ulicy. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – tak, miasto ma takie plany i będziemy w przyszłym roku

realizowali projekt drogi, która nie obejmie tylko odcinka przy której już jest osiedle wybudowane

przy Chmielnej, ale będzie pociągnięta droga, aż za ulicę Jagodową tak, aby uwzględnić potrzeby

rozwijającego się tam osiedla. Myślę, że zrobimy projekt być może w przyszłym roku nie ruszymy 

z  częścią  tej  inwestycji  tu  na  początku,  gdzie  można  by  już  położyć  nawierzchnię  dlatego,  że

wkrótce będziemy przekazywali dalszy teren pod zabudowę i tam będzie odbywała się transport na

tą  budowę.  Sam  obiecałem  mieszkańcom,  że  drogę  tam  zrobimy.  Rozumiem  ten  wniosek  i

będziemy go rozważać podczas kształtowaniu budżetu na przyszły rok. 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk –  to  chodzi  o  taki  nieduży  odcinek  przy  Chmielnej  czy  jest

możliwość  podjęcia  jakiś  bieżących  działań  ze  strony  MZGK,  chociażby  na  wyłożeniu  tłucznia

oświetleniu  na  ten  moment  nie  mówię  bo  to  większa  inwestycja,  takie  bieżące  działanie

poprawiające komfort mieszkańców, czy dałoby się coś zrobić. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – inwestycja budowlana to nie jest jakiś odległy czas. 

Ilona Mrozowska – zaczęliśmy właśnie prace związane z tzw. Łataniem gruntówek będziemy się

strać to wszystko wypełnić.

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk –  chciałam  zapytać  czy  komisja  powinna  wypracować

odpowiedź. Która byłaby opiniowana przez członków komisji 

Joanna  Kwarciana –  pismo  przekażemy  do  pana  Burmistrza  o  uwzględnienie  inwestycji  

w przyszłorocznym budżecie, natomiast mieszkańcom odpowiemy.

Przewodnicząca Patrycja  Juszczyk  – proszę  również,  aby  znalazła  się  tam informacja  o tym,  iż
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MZGK podejmuje bieżące starania w celu poprawy komfortu życia mieszkańców, natomiast większa

inwestycja zostanie zaplanowana w budżecie na 2021 rok. 

Ad. 3. Sprawy bieżące

Irena Owczarz – ulica 21 listopada dojazd do garaży jeździły firmy remontowe droga została bardzo

zniszczone, czy można to jakoś załatać. 

Ilona Mrozowska – wpisałam to na listę zleceń. 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk  –  pojawiają  się  prośby  ze  strony  mieszkańców  chodzi  mi  

o  Psiaczkownię na Prochowni  chodzi  o  to,  że  dzisiaj  kiedy robi  się  szybko ciemno,  mieszkańcy

narzekają, że tam jest ciemno, że brak jest oświetlenia , że nic nie widać . W tym miejscu czują się

niebezpiecznie, czy byłaby szansa na zamontowanie jakiejś małej lampki. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – jest tam projekt już gotowy nie wiem czy w tym roku to

zrobimy jest tam zaprojektowana lampa , chodnik, który ma ułatwiać dojście z inne j strony 

Ilona Mrozowska – projekt jest jeszcze nie odebrany w tym roku nie damy rady,  wejście będzie od

strony Wiejskiej. 

Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec - będzie parking na pewno ta inwestycja na wiosnę będzie

zrobiona włącznie z oświetleniem.

Barbara Wszołek -  sprawa suchych topoli  mieszkańcy mnie pytają czy da się coś z tym zrobić.

Opinia o wycięciu jest wydana na 8 topoli, ciężka jest współpracować z instytucjami SRK, czy my

możemy coś  zrobić jako miasto.

Zastępca  Burmistrza  Elżbieta  Dmitruk –  podjęłam  się  interwencji  u  zarządcy  niestety  nie

uzyskałam  opinii  pozytywnej.  Pan  już  nie  wyraża  zgody  na  dokładanie  prywatnych  pieniędzy.

Współpraca  

z SRK jest naprawdę ciężka , my jako miasto nic więcej nie możemy zrobić. 

Wojciech Maćkowski – panie burmistrzu w ostatnim czasie  miałem okazję przebywać przy naszym

rondzie przy Orlenie gdzie był kolejny wypadek i z tego co mówią mieszkańcy tych kolizji jest tam

naprawdę dużo. Może powinniśmy bardziej nękać  Generalną Dyrekcję Dróg i Autostrad, żeby coś 

z tym zrobili. Jest to niebezpieczne, dla nas rondo na pewno wyhamowałoby ruch. 

Zastępca  Burmistrza  Elżbieta  Dmitruk –  my  już  dwukrotnie  pisaliśmy  do  generalnej  niestety

otrzymujemy  informację,  że  parametry  ronda,  które  miałoby  powstać  nie  są  możliwe  do

osiągnięcia. Macie państwo rację spróbujemy jeszcze raz może coś się zmieni. 

Janina Wcisło – mieszkańcy ulicy Polnej bardzo proszą o zrobienie im chodników.
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Burmistrz Miasta Zbigniew Szaleniec – mogę powiedzieć, że w przyszłym roku planujemy wykonać

bardzo dużo chodników będziemy również pamiętać o ulicy Polnej. 

Przewodnicząca  Patrycja  Juszczyk -  po  wyczerpaniu  porządku  obrad  dziękuję  i zamykam

posiedzenie komisji.  

Przewodnicząca Komisji Przewodnicząca Komisji 
       Rozwoju i Polityki Przestrzennej       Rozwoju i Polityki Przestrzennej

       Patrycja Juszczyk       Patrycja Juszczyk

W  załączeniu:

Lista Obecności 

Protokół napisano dnia  

Protokolant: Joanna Kwarciana

Protokół umieszczono w BIP 
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